
LAXÅ FN-FÖRENING PROTOKOLL

Styrelsemöte 2009-08-17 kl 18.00 – 20.00

Närvarande: Charles Swenson, Hubert Oskarsson, Klas Tiderman, Bert Gustafsson, Alice Sandström

§ 66 Mötet öppnas

Charles Swenson öppnar dagens möte. 

§ 67 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 68 Föregående protokoll

Protokollet gås igenom och godkänns. Björn Lundvall avtackades vid mötet den 17 juni och därmed 
tillträder Charles Swenson posten som ordinarie ordförande.

§ 69 Ekonomi

På postgirokontot finns idag 9 114,71. En faktura till JH Media på 625 kr är obetald. Dessutom är 
tröjorna inte betalda. Alla som beställt tröjor har inte betalt in till kassören ännu. Den sammanlagda 
fakturan är på 5 424 kr.

§ 70 Rapporter

Inga rapporter.

§ 71 Skrivelser

Från medlemsregistret har kommit meddelande om att Stefan Jinnestrand är ny medlem i föreningen. 
Medlemsförändringar tas med vid årsmötet. Först när avgiften är betald blir man medlem i förbundet. 
Några av dem som blivit hedersmedlemmar finns kvar.

§ 72 Webbsidan

Föreningsregistret på Laxå kommuns hemsida är uppdaterat och Charles står som ordförande. 
Önskemål om att FN-föreningens logga läggs in på sidan. Charles tar kontakt med Ewa Palmdal.

Charles har genomgång på FN-förbundets hemsida och alla informeras om vad som finns med från 
vår förening och hur man hittar dit.

§ 73 Manifestation mot kärnvapen

Budkavlen kommer till Laxå 22 augusti kl 11.55 (fem i tolv). Susanne Stenlund från Bildning- och 
ungdomsnämnden samt kommunchef Ronny Johansson talar. Kurt Ola Lindgren underhåller med 
musik. Charles Swenson inleder och hälsar välkommen.

Tillstånd från polisen är klart. Laxå kommun kontaktas för tillgång till el. Affischer sätts upp och kort att 
skicka till Sten Tolgfors delas ut. Alice kontaktar Nerikes Allehanda och affischerar på biblioteket. 
Budkavlen har varit i Lekeberg, men vi har inte sett något i tidningen om deras manifestation. 

Faktura skickas till ABF och föreningen betalar in sin del till dem.



§ 74 Övriga frågor

- FN-dagen 24 oktober firas i år på rätt dag. Lokal är bokad både till FN-dagen och till 
seminariet om mänskliga rättigheter 21 november. Klas föreslår att man kontaktar Tord 
Henriksson i Hallsberg att svara för underhållning. Hubert har förslag på en bra film och 
undersöker om det finns möjlighet att låna den. Om det inte går med filmen måste vi få in 
förslag på föreläsare. Bör vara klart till mitten av september. Gärna någon invandrare som kan 
berätta om förhållandena i sitt land.

- Seminarium om mänskliga rättigheter 21 november . Ännu oklart om Marian Osman Sherifay 
kan komma. Lena Klevenås kommer och har utställningen klar. Vi hoppas ha den redan 
veckan före seminariet. Åsa Gruffman har varit i kontakt med Hubert angående kyrkans 
globala vecka, som innefaller ungefär samtidigt.

- Höstens studiecirkel startar 24 september. Rätten till mat tas upp. Var deltagare får en kväll 
med FN-inriktning. Bert bokar redan nu i Afghanistan och kriget där. NATO är övergripande 
samordnare och inte FN.

- Skolmat blir kunskap har fått ett bidrag på 6 000 kr. Redovisning före jul. Fler aktiviteter 
diskuteras. Förslag på tipspromenad, utställning med kaffe och dopp på biblioteket gärna med 
tallrik som visar vad ett skolbarn kan få för två kronor, insamling utanför ICA och Systemet.

- Bert frågar om någon vet hur det gått med den nya ungdomsansvariga som valdes på FN-
distriktets årsmöte. Hon verkade så entusiastisk för sitt uppdrag och det skulle vara roligt att 
veta hur det har gått.
 

§ 75 Nästa möte

Nästa styrelsemöte 22 september kl 18.00 i ABF-lokalen.

§ 76 Avslutning

Mötet avslutas. Alla som kan samlas senast 11.30 lördag 22 aug för att göra i ordning inför 
manifestationen. Alice kan tyvärr inte delta p.g.a. bröllop i Kungsbacka.

Vid protokollet Justeras

Alice Sandström Charles Swenson


